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PROTOKÓŁ NR XV/2011 

z sesji Rady Gminy Radoszyce  

odbytej w dniu 29 listopada 2011r.  

w sali Remizy Strażackiej przy ul. 1 Maja 7  

w Radoszycach  

 
W XV sesji Rady Gminy w Radoszycach wzięło udział 14 radnych na ogólną 

liczbę 15. Jeden radny nieobecny. 

W sesji wzięły udział 43 osoby zaproszone. Łącznie w obradach 

uczestniczyło 57 osób. Listy obecności radnych i zaproszonych gości zostają 

załączone do oryginału niniejszego protokołu i stanowią jego załączniki. Obrady 

trwały od godziny 10
00

 do godziny 11 
15 

 

Ad. pkt 1 
XV sesję Rady Gminy w kadencji 2010 – 2014 otworzyła radna Agata 

Binkowska – Przewodniczący Rady Gminy Radoszyce. Powitała przybyłych 

na obrady radnych Rady Gminy oraz gości zaproszonych.  

Stwierdziła, że w obradach bierze udział 14 radnych na ogólną liczbę 15, co 

zgodnie z ustawą czyni sesję zdolną do podejmowania prawomocnych uchwał.  

 

Ad. pkt 2 
Przewodnicząca Rady Gminy zapytała czy są uwagi do XIII protokołu  

z sesji Rady Gminy.  

 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła, że Rada Gminy protokół               
Nr XIII, przyjmuje, ponieważ nie zostały zgłoszone uwagi do tego protokołu. 

 

Ad. pkt 3  
Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła, że radni otrzymali projekt 

porządku obrad i nie zachodzi potrzeba jego odczytywania.  

Przypominała, że zgodnie z art. 20 ust. 1a ustawy o samorządzie 

gminnym Rada może wprowadzić zmianę w porządku obrad sesji bezwzględną 

większością głosów ustawowego składu Rady. 

 

Przewodnicząca obrad poddała pod głosowanie przyjęcie porządku obrad  

 

Rada Gminy w obecności 14 radnych przy 14 głosach za (jednogłośnie) 

porządek obrad przyjęła. 
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Porządek obrad 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum  

2. Przyjęcie protokołu z XIII sesji  

3. Przyjęcie porządku obrad  

4. Interpelacje i zapytania radnych  

5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie między sesjami  

6. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach:  

a. określenia wzorów formularzy informacji deklaracji podatkowych, 

b. uchwalenia rocznego „Programu Współpracy Gminy Radoszyce na 

rok 2012 z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego”.                

7. Udzielenie odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

8. Wolne wnioski i informacje.  

9. Zamknięcie obrad XV sesji. 

 

Ad.pkt.4. 

Treść zgłoszonych interpelacji i zapytań radnych zostaje umieszczona                 

w punkcie 7 wraz z udzielonymi odpowiedziami.  

 

Ad. pkt 5 

Wójt Gminy - Pan Paweł Binkowski przedstawił informację o pracy Wójta 

w okresie między sesjami. (Informacja ta została przedłożona na piśmie                     

i stanowi załącznik niniejszego protokołu).  

Pani Marzena Szwedkowicz  

Podziękowała Wójtowi za interwencję u wykonawcy światłowodu na terenie 

wsi Momocicha, Kotrasy i ma nadzieję, że droga zostanie poprawiona. Zapytała, 

czy radny powiatowy pojawi się na sesji Gminy. Przewodnicząca Rady Gminy 

odpowiedziała, że nie wie, zaproszenia są zawsze wysyłane.  

Wobec brak uwag Przewodnicząca stwierdziła, że Rada Gminy przyjmuje 

przedstawioną informację do wiadomości.   

 

Ad. pkt 6 

Rozpatrzenie projektów uchwał: 

a) Projekt uchwały w sprawie określenia wzorów formularzy informacji              

i deklaracji podatkowych omówił i przedstawił Wójt Gminy Pan Paweł 

Binkowski. (projekt uchwały stanowi załącznik niniejszego protokołu)  

Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała, że projekt tej uchwały był 

opiniowany przez Komisje Rady i uzyskał pozytywną opinię. 

Wobec braku  uwag Przewodnicząca poddała pod głosowanie powyższy 

projekt uchwały.  

Rada Gminy w głosowaniu jawnym w obecności 14 radnych przy 14 głosach 

za, (jednogłośnie) podjęła 
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UCHWAŁĘ NR XV/97/2011 

która stanowi załącznik niniejszego protokołu 

 

b) Projekt uchwały w sprawie uchwalenia rocznego „Programu Współpracy 

Gminy Radoszyce na rok 2012 z organizacjami pozarządowymi oraz 

innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego” 

przedstawił i omówił Pan Marek Cieślak – Kierownik Referatu Promocji.  

Poinformował, że projekt tego programu poddany był konsultacji 

społecznej zgodnie z przepisami prawa.   

Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała, że Komisje Rady projekt tej 

uchwały zaopiniowały pozytywnie.  

Wobec braku uwag Przewodnicząca poddała pod głosowanie powyższy 

projekt uchwały.  

Rada Gminy w głosowaniu jawnym w obecności 14 radnych przy 14 głosach 

za, (jednogłośnie) podjęła 

 

UCHWAŁĘ NR XV/98/2011 

która stanowi załącznik niniejszego protokołu. 

 

Ad.pkt.7. 

Interpelacje i zapytania radnych wraz z udzielonymi odpowiedziami. 

Radna Wiesława Król  

Podziękowała Wójtowi za to że wziął pod uwagę petycję mieszkańców                 

i wniosek jaki składała o konieczności wyczyszczenia rowów i udrożnienia 

przepustów wzdłuż drogi powiatowej w Wilczkowicach. Te prace zostały 

wykonane bardzo dobrze zostały tez wykonane mostki przejazdowe na pola 

rolników. Chciałby prosić Pana radnego powiatowego (szkoda, że go nie ma), 

zwróciła się wiec do wójta o wstawiennictwo w ZPD o odnowienie takich 

rowów w miejscowości Nadworów, Sęp i w miejscowości Wilczkowice bo nie 

wszędzie zostały wykonane i w miejscowości Wilczkowice Bór 1 i Bór 2 

Odpowiedzi udzielił Pan Wójt 

Na jednym z posiedzeń Komisji padła propozycja aby nasi Radni wybrali się na 

sesję Rady Powiatu i złożyli interpelację na ręce naszego radnego powiatowego 

w obecności całej Rady w sprawie modernizacji i remontu dróg powiatowych. 

Chętnie wybierze się z radnymi w tej sprawie. Na temat remontu dróg 

powiatowych rozmawia często z Dyrektorem ZDP tłumaczenie jest jedno brak 

środków.  

Radny Leon Kitliński  

1. Wniosek o zmianę w przestrzennym zagospodarowaniu już kilka lat ten 

temat się wałkuje ,gro mieszkańców opuszcza Radoszyce, chcą wracać,              

a tereny budowlane mamy takie jak widzimy. 
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2. Sprawa następna to chodnik ulica Konecka zrobiony do połowy, teren 

wykupiony i nic się nie dzieje (ale nie ma radnego powiatowego). Druga 

sprawa to kanalizacja w ul. Koneckiej , Piaskowej teren wykupiony i nic. 

3. Sprawa ronda przy ul. Koneckiej kiedy może być rozwiązana? . 

4. Ile jeszcze będziemy utrzymywać krowy. Jaki jest koszt ich utrzymania. Co 

dalej z tym tematem. 

Odpowiedzi udzielił Pan Wójt. 

Sprawę studium uwarunkowań i zagospodarowania przestrzennego wyjaśniał 

już na sesji jaka jest sytuacja.  Przypomniał, że to zadanie miało być wykonane 

w 2008r. Projektant z tego zadania się nie wywiązał. Wykonawca odstąpił od 

umowy. Naliczone zostały kary oraz odszkodowanie. Lata minęły, a studium nie 

ma. W przyszłym budżecie chce to zadanie ująć, trzeba ogłosić przetarg na 

nowego wykonawcę innego wyjścia nie ma. Jeżeli będzie studium to wtedy 

można myśleć o planie zagospodarowania przestrzennego może nie w całości 

ale w częściach tych najpilniejszych. 

Sprawa chodnika została zatrzymana ponieważ miała być wykonywana dalsza 

część kanalizacji w ul. Koneckiej, Piaskowej i w Plennej, ale też wszystko 

stanęło w miejscu ponieważ projektant twierdzi, że to nie po jego stronie było 

uzyskanie zgód właścicieli działek  przez które miała być prowadzona 

kanalizacja. Czas minął wykonawca nie wywiązał się z umowy prawdopodobnie 

sprawa skończy się w Sądzie. Nie ukrywa, że sprawa chodnika jest bardzo 

istotna ponieważ trasa ta jest bardzo ruchliwa, ma nadzieje, że w przyszłym roku 

jeżeli wystarczy środków to ten chodnik będzie zrealizowany.  

Odnośnie sprawy utrzymania krów powiedział że właściciel obecnie został 

zatrzymany w więzieniu, odwieszono mu wyrok i nie wiadomo kiedy wyjdzie.  

Sprawa utrzymania krów toczy się w sądzie być może 19 grudnia będzie 

ogłoszony wyrok w tej sprawie. Być może sąd ogłosi przepadek mienia na rzecz 

Towarzystwa Ochrony Zwierząt. Obecnie tych krów jest 43 w ubiegłym 

tygodniu jedna krowa została zabrana do uboju. Koszt utrzymania jednej krowy 

to 200zł. Obecnie jest krów o 10 więcej. Gmina jest posiadaczem tego stada. 

Koszty utrzymania krów przekraczają wartość stada. Będzie starał się jak 

najszybciej ten problem rozwiązać ale to nie jest łatwa sprawa.  

 

Przewodnicząca Rady Gminy odniosła się jeszcze do jednej interpelacji 

złożonej na piśmie przez Panią radną Szwedkowicz w sprawie zapraszania na 

sesję Pana radnego powiatowego. Poinformowała, że Radny Powiatowy jest            

w sposób właściwy i terminowy zawiadamiany o sesjach Rady Gminy 

Radoszyce. 

Zapytała czy do udzielonych odpowiedzi na interpelacje i zapytania radni mają 

uwagi i czy życzą sobie odpowiedzi na piśmie? 

Wobec braku uwag Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła, że Rada Gminy 

udzielone odpowiedzi przyjmuje do wiadomości.  

 




